
Terugblik ‘23-’24 en Vooruitblik ‘24-’25 

Polocommissie 

De polocommissie bestaat momenteel uit Joni de Graaf en Bastiaan Remery. Dennis 
van der Veldt heeft afgelopen seizoen zijn laatste jaar gedraaid en zal nu alleen nog het 
wedstrijdsecretariaat samen met Rudi van der Veldt uitoefenen. Voor komend seizoen 
zijn we nog wel opzoek naar nieuwe pc-leden zowel bij de senioren als bij de ouders van 
jeugdleden. Inmiddels heeft er 1 ouder zich aangemeld.  

De polocommissie heeft als kerntaak de trainingen en wedstrijdactiviteiten voor de 
waterpoloërs te organiseren. Op dit moment zijn er 48 jeugdspelers, 10 dames en 27 
speelgerechtigde heren.  

De ouders, verzorgers en leden werden afgelopen seizoen per nieuwsbrief 
geïnformeerd over allerlei zaken die te maken hebben met de waterpolo. Inmiddels zijn 
de ook dit jaar weer geïnformeerd maar met een uitgebreide versie van ‘Seizoensinfo’.  

Jeugd 

Er zijn een hoop kinderen via de REZ, het waterpolotoernooi en op andere manieren 
binnen gekomen bij de waterpolo jeugd. Hierdoor is er een mooie groep jeugdspelers 
ontstaan. Momenteel hebben we in alle leeftijdscategorieën (los van onder de 18) een 
jeugdteam.  

Voor dit waterpoloseizoen heeft de KNZB de leeftijdscategorie aangepast en veranderd 
van onder de 9,11,13 en 15 naar onder de 10,12,14 en 16. Dit heeft geen problemen 
gegeven om teams te vormen voor dit jaar. Naast het onder de 14 team (waar alleen 
jongens in zitten) zijn verder de jeugdteams een mix van jongens en meisjes.  

De REZ heeft voor dit waterpoloseizoen niet genoeg trainers waardoor is besloten de 
jeugd die al gekozen heeft voor waterpolo geen extra training mogelijkheid te kunnen 
geven binnen de REZ. Hier hebben we als commissie goed contact overgehad en de 
ouders/leden zijn hiervan op de hoogte gesteld. In individueel geval heeft dit wel wat 
kritiek opgeleverd maar, is inmiddels opgelost. 

Afgelopen seizoen en komend seizoen hebben we weer een goed gevuld 
trainersbestand. Voor alle groepen staan er vaste trainers die af en toe worden 
geholpen door seniorenleden.  

Dit seizoen hebben we een wijziging aangebracht in de vrijdag training wat zowel bij de 
jeugd als bij de senioren voor verandering heeft geleid. Tot nu toe zijn hier geen 
negatieve reactie opgekomen en zien we hier alleen maar voordelen van.  

Senioren 



De dames zijn afgelopen seizoen dubbel kampioen geworden zowel in de competitie als 
in de bekercompetitie. Alle wedstrijden zijn gewonnen. Aan het einde van het seizoen 
zijn er 3 dames gestopt waarna er een open training is georganiseerd. Hieruit zijn 2 a 3 
nieuwe leden in het team bijgekomen. Door veel nieuwe leden, een klein team en geen 
vaste coach/trainer is er besloten om de dames niet te laten promoveren naar de bond 
klasse en spelen ze komend seizoen in district klasse 1.  

De heren draaien ook dit jaar weer met twee teams mee in de competitie. Heren 2 
bestaat uit de veteranen en een aantal jonge senioren die in de recreatiepoule van het 
district staan ingeschreven. Heren 1 speelde in de 3e klasse bond mee en zullen ook 
komend seizoen in deze competitie meedraaien waarbij ze wel in een andere regio gaan 
spelen. Hierdoor zullen ze tegen andere teams spelen.  

Evenementen 

Afgelopen jaar hebben we het 100-jarig bestaan van Neptunia’24 uitgebreid gevierd. 
Vele waterpolo leden hebben zich ingezet om er op zaterdag 29 juni 2024 een feest van 
te maken. De waterpolowedstrijden bij de Waterpoort kon niet beter zijn gegaan waar 
we nu nog steeds van nagenieten. Ook het feest in de Spil was mooi aangekleed waar 
we een mooie avond van hebben gemaakt.  

Een andere enthousiaste groep leden heeft afgelopen jaar al voor de 20ste keer het Mini 
Pompeblêd Kriich georganiseerd en de jongste waterpoloënde jeugd uit noord en 
midden Nederland een onvergetelijk weekend bezorgd. Waar de jong Oranje onder de 
17 meisjes een clinic gaf en in de avond een demonstratiewedstrijd speelde.  

Voor de vierde keer is het Schoolwaterpolotoernooi georganiseerd voor de groepen 
5,6,7 en 8 van de basisschool. Vele vrijwilligers hebben geholpen om dit tot een succes 
te maken. Dankzij dit toernooi hebben een aantal kinderen zich aangemeld om te gaan 
waterpoloen. Voor het eerst was dit toernooi gesponsord. De Vries / Feadship heeft 
€500 gesponsord waardoor een groot gedeelte van de bad huur niet betaald hoefde te 
worden door de club zelf. Op zaterdag 24 mei 2025 zal de vijfde editie georganiseerd 
worden.  

Zoals elk jaar kan het traditionele Oliebollentoernooi voor zowel de jeugd als voor de 
senioren niet ontbreken. Als polocommissie zijn we blij dat er een feestcommissie is 
die dit ieder jaar weer organiseert. Ook dit jaar staat het toernooi weer op de agenda.  


